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رییس دانشگاه علوم پزشکی تبریز در جلسه پایش شاخص های بهداشت در شبکه اهر تاکید کرد:

شبکه های بهداشت و درمان ترویج فرزند آوری را به جد پیگیری کنند

جلسه پایش شاخص های بهداشت در شبکه بهداشت و درمان اهر با حضور رئیس دانشگاه علوم پزشکی تبریز، نماینده

مردم شهرستان اهر و هریس در مجلس شورای اسلامی، مدیران و کارشناس مسئولان شبکه تشکیل شد.

به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تبریز، دکتر بهمن نقی پور رییس دانشگاه علوم پزشکی تبریز، در این جلسه با تاکید بر ضرورت توجه به موضوع فرزند آوری گفت: انتظار می رود

همکاران ما در شبکه های بهداشت و درمان ترویج فرزند آوری را به جد در دستور کار خود قرار دهند.

وی خاطرنشان کرد: تغییر ذهنیت ها درباره فرزندآوری به عنوان یکی دیگر از برنامه های اساسی در این حوزه باید مورد توجه قرار گیرد تا با عملکرد بهتر در این حوزه، سیاستهای قبلی را جبران کنیم.

وی گفت: تک تک همکاران شبکه بهداشت و درمان باید به عنوان رسانه ای در مورد تشویق فرزندآوری عمل کرده و در بین آشنایان و وابستگان نقش موثری ایفا کنند.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی تبریز از کاهش مرگ و میر نوزادان زیر یک سال خبر داد و گفت: کاهش مرگ و میر نوزادان زیر یک سال و کودکان زیر پنج سال چشمگیر است، اما ضروری است با برنامه

ریزی علمی و تلاش و دقت نظر وضعیتمان را در این حوزه ارتقاء دهیم.

وی خاطرنشان کرد: با توجه به اینکه گزارش های خدمات حوزه بهداشت و درمان در سامانه های مختلف ثبت می شود، وجود مشکل شبکه اینترنت و عدم وجود زیرساخت اینترنت در حدود ۲۰

روستا در شهرستان اهر، از جمله مشکلاتی است که مستلزم همکاری مسئولین شهری و استانی است.

دکتر نقی پور گفت: متاسفانه حدود ۱۰۰ روستا تحت پوشش کلر زنی آب آشامیدنی توسط سازمان آب بوده و در این مورد نیز باید مذاکره لازم با مسئولان استانی انجام شود.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی تبریز، با تاکید بر ضرورت توجه به بهداشت دهان و دندان کودکان در مناطق کم برخوردار گفت: فلوراید تراپی برای ارتقاء سطح سلامت دهان و دندان فرزندان ضروری

بوده و باید هرچه بیشتر در این زمیه تلاش شود.

وی گفت: برای توسعه خدمات سلامت، نباید به مقایسه وضعیت شهرستان خود با دیگر شبکه های بهداشت بسنده کرد بلکه ضروری است برای رسیدن به ایده آل ها هر روز بهتر از گذشته در مسیر

ارائه خدمات مطلوب تر قدم برداریم.

دکتر میثم گنجه رئیس شبکه بهداشت شبکه اهر نیز در این جلسه گزارشی در مورد عملکرد حوزه بهداشت و درمان و نقاط ضعف و چالش های جاری شبکه ارائه کرد.

لازم به ذکر است در این پایش احمد محرم زاده نماینده مردم شهرستان اهر وهریس، دکتر علی جنتی معاون توسعه مدیریت و منابع دانشگاه، دکتر حسین حقائی معاون بهداشت و دکترجواد

احمدیان معاون درمان دانشگاه حضور داشتند.

جهت مشاهده تصاویر کلیک کنید.
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